
ZAPISNIK

s 22. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 03. lipnja2024. godine s poõetkom u l7
sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na prvom
katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovié-
predsjednik Gradskog vijeóa, Zeljko Ðermanovió, MiSa Majkié Vukðevió-druga
potpredsjednica Gradskog vijeéa, Lucija Matkovió, Zvonko Marincelj, Karla Petek, Filip
Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulié, i Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa,

Odsutni vijeénici: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió-opravdala
odsutnost, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Vesna Stengl, Ivica Sipu5 i
Sreóko Telar.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 12 vijeónika, te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Sjednici je naknadno u 17 sati i 15 minuta, za vrijeme trajanja aktualnog sata pristupio
vijeónik Robert Grubec pa je u odluðivanju sudjelovalo 13 vijeónika.

Ostali nazoðni: Kristina lkió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandäa Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Darko Majió-direktor trgovaðkog dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Luka Vukelió-
direktor trgovaðkog dru5tva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Dina Kurjak
Vanió-direktorica trgovaðkog dru5tva Gradska tränica Sisak d.o.o., Mateo Lonðar-direktor
trgovaðkog dru5tva Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog
dru3tva Komunalac Sisak d.o.o., Alen Ibrahimpa5ió-direktor trgovaðkog dru5tva Gradska
groblja Viktorovac d.o.o.o Mario Stipkov-direktor trgovaðkog dru5tva Sportsko rekreacijski
centar Sisak ugostiteljstvo d.o.o. i vrsitelj duZnosti ravnatelja Sportsko rekreacijskog centra
Sisak, Sandra Kramarió-ravnateljica Djeõjeg vrtióa Sisak Novi, lva Mihelió-ravnateljica
Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine", Marijan Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak,
Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak i Miroslav
Golub-zapovjednik Javne vatrogasne postroj be Grada S iska.

Aktualni sat poðeo je u 17 sati i 2 minute.

l. Zoran Sertió uputio je pitanje gradonaðelnici, a vezano je uz problem parkirali5ta u
Capragu. Poznato nam je da óe biti izgradeno novo parkirali5te kod Ulice kneza Domagoja,
ali u potpunosti neóe biti rije5en problem parkiranja u Ulici kneza Trpimira i Ulici Andrije
Hebranga. MoZe li taj problem biti rije5en u ovoj ili sljedeóoj godini?
Pristupna cesta u Komarevu nalazi se uz groblje. U kojoj je fazi njezino asfaltiranje?

Maja Del-Vechio objasnila je da je najavljena izgradnja parkirali5ta izmedu Ulice kneza
Domagoja i Ulice hrvatskog narodnog preporoda, te Ulice Andrije Hebranga Sto óe olak5ati
parkiranje vozlla stanara u Ulici Andrije Hebranga jer óe biti izgradena i pristupna ulica.



Ugovorena je izrada projektne dokumentaclje za Ulicu Andrije Hebranga kao i zaUlicukneza
Trpimira tako da projektanti moraju utvrditi prostorne moguénosti kako bi mogli naói prostor
zaizgradnju Sto vi5e novih parkimih mjesta.
Pristupna cesta prema groblju u Komarevo, u suradnji s trgovaðkim dru5tvom Gradska groblja
Viktorovac d.o.o., u tijeku je priprema dokumentacije vezane uz nabavu i, nakon toga,
oðekujemo ugovaranje i izvodenje radova tijekom ove godine.

Zorun Sertió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom

Bojan Dadasovió utvrdio je da je Robert Grubec dostavio obrazac s postavljenim pitanjem, ali
nije nazoëan sjednici.

2. Sonja Borió utvrdila je da su zapoðeli radovi na dogradnji Djeðjeg vrtiéa,,Razliðak", a
uskoro ée radovi zapoðeti i na Djeðjem vrtiéu ,,Maslaðak". Sto óe biti obuhvaóeno radovima i
koliko novih mjesta moZemo oðekivati u vrtióima?

Goran Grgurað objasnio je da smo uspjeli u oba spomenuta vrtióa u isto vrijeme uvesti
izvodaðe radova u posao. Razlika je u dva tjedna od kako su radovi zapoðeli. U Djeðjem
vrtióu,,Razliðak" dogradujemo paviljon za6 obrazovnih skupina, abit óe izvr5eni idodatni
radovi vezani uz energetsku obnovu.
U Djeðjem vrtióu ,,Maslaðak" radi se o veóoj investiciji. Postojeói objekt od 6 obrazovnih
skupina se uklanja i na istom mjestu bit óe izgraden novi objekt od 12 odgojno obrazovnih
skupina.
Zaobaobjekta rckza izvodenje radovaje l0 mjeseci.

V ij eónica j e izr azila zadovo lj stvo dob iven im odgovorim a.

3. äeljko Ðermanovió izvijestio je da je Grad Sisak prema analizi u 2022. godini najvi5e
izdvajao za vatrogastvo s obzirom na broj stanovnika. Izdvajanja su se nastavila i u 2023.
godini. Kakav je trend izdvajanja u 2024. godini za Javnu vatrogasnu postrojbu Grada Siska i
DVD-e s podruðja Grada Siska?

Marko Kriðka odgovorio je da Grad Sisak u izdvajanjima za vatrogastvo prednjaði medu
gradovima sliðne veliðine, ali i medu gradovima poput Zagreba, Rijeke i Osijeka.
U gradu Sisku, uz profesionalne vatrogasce, postoji i 19 DVD-ova. Taj broj zahtijeva i
odredeno financiranje. Naði DVD-ovi su jedni od opremljenijih kada ih usporedujemo s

ostalim gradovima. Takoder, radimo i na odredenim materijalnim davanjima prema
profesionalnim vatrogascima. Potrebno je napomenuti da je jedan dio financiranja u
nadleZnosti dr\ave pa od dríave oõekujemo da prati na5 tempo kako bi vatrogasci radili u
uvj etima koj e zas luZuj u.

Vijeónik je izrazio zadovolj stvo dobivenim odgovorom

4. Ðulija Adamovió postavila je pitanje Maji Del-Vechio. Utvrdila je da su u tijeku radovi na
javnoj rasvjeti na nasipu od Pogorelca do kupaliítaZibel kao iradovi na Ciglarskoj grabi na
Pump Truck poligonu. MoZemo li vi5e saznati o tim projektima?

Maja Del-Vechio odgovorila je da je Grad Sisak ishodio projektnu dokumentaciju zajavnu
rasvjetu na nasipu, raspisan je natjeðaj i odabran je izvodað. Ugovoreni su radovi u iznosu od
ne5to vi5e od 164 tisuóe eura s PDV-om. Izvodenje radova ugovoreno je na 45 radnih dana,
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ali s obzirom na lokaciju i vremenske uvjete, oðekujemo da bi zavr5etak radova bio sredinom
druge polovice Sestog mjeseca. Projektom je predvideno postavljanje rasvjetnih stupova na

zaobalnom dijelu nasipa. Stupovi su visoki 4 metra i 30 metara razmaka. U projektu je
navedena led rasvjeta koja ima fotonaponske panele koji omoguóuju prikljuðenje rasvjetebez
niskonaponske mreZe. Rasvjeta ée imati senzore detektora pokreta i bit óe programirana da se

paljenje aktivira prema pokretima, odnosno kretanju po nasipu.
Pump Truck poligon predviden je na lokaciji Ciglarske grabe neposredno pokraj Skate parka.
Nabava je provedena po sustavu,,kljuð u ruke". Ugovoreni radovi iznose ne5to vi5e od l19
tisuóa eura s PDV-om. Pri kraju je izrada projektne dokumentacije. Uskoro oðekujemo
poðetak radova. Rijeð je o poligonu koji omoguóuje biciklistima i skaterima bilo koje Zivotne
dobi iiskustva, kori5tenje poligona jer je visinskaruzlika na poligonu I metar, a prostirao bi
se na 960 m2.

Vijeónica je izrazila zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

5. Zvonko Marincelj uputio je vijeóniðko pitanje Nikolini Bijelió. Upitao je u kojoj je fazi
projekt izgradnje Interpretacijskog centra arheolo5ke ba5tine i kada se oðekuje zavr5etak?

Nikolina Bijelió odgovorila je da je Interpretacijski centar arheoloSke baStine velik i vai.an
projekt na kojem Grad Sisak kontinuirano radi nekoliko godina. Radovi na projektu su

financijski zahtjevni, a sada se ukazala moguónost izgradnje.
Lokacija je biv5a tvomica Segestica iz 60-ih godina. Koncept se temelji na tome da se u
objektu industrijske ba5tine prezentiraju dijelovi industrijske ba5tine kao i arheolo5ka ba5tina
iz prethodnih razdoblja razvojagrada Siska na naðin da se predstavljaju kao jedna cjelina.
Druga toðka u konceptu je arheolo5ki park Sveti Kvirin koji se nalazi u blizini, a

Interpretacijski centar i arheolo5ki park bi ðinilijednu cjelinu u jednom muzejskom kvartu.
Objekt tvornice óe veóim dijelom biti saðuvan, a derutni dijelovi óe biti uklonjeni i
zamijenjeni novim elementima.
Na povr5ini od2200 ðetvomih metara, osim izloZbenog prostora, bit óe konferencijski prostor
s teleskopskim tribinama pa ée se moói koristiti kao multifunkcionalni prostor, radionica za
konzervatore, otvoreni depo, smje5tajni kapaciteti za goste, istraLivaée, znanstvenike i
konzervatore, suvenirnica, ugostiteljski prostor i prostor za administraciju.
U centru óe se, na regionalnom nivou odvijati predavanja, izloíbe, gostovanja, razmjena
iskustava.
Izraclen je glavniprojekt, izvedbeni projekt itro5kovnik. U trenutku kad je izradentro5kovnik,
izmijenjen je Zakon o javnoj nabavi pa radimo na usklatlivanju tro5kovnika sa Zakonom. Po

zavr5etku kreóemo u postupak javne nabave. Vrijednost radova je ne5to manja od l0 milijuna
eura. Na gradevinsko obrtniðke radove bit óe potro5eno 7,5 milijuna eura, a ostala sredstva
namijenjena su opremanju.
Prilika za realizaclju projekta se ukazala kroz ITU mehanizam u kojem je osigurano oko 4
milijuna eura.

V ij eónik j e izrazio zadovolj stvo dobivenim odgovorom.

6. Karla Petek postavila je pitanje Marijanu Bogatiéu. Upitala je kolika je vrijednost radova
cjelovite obnove objekta Gradskog muzeja Sisak i Sto sve obuhvaóa?

Marijan Bogatió odgovorio je da u ðetvrtak, 06. lipnja 2024. godine u l0 sati uvodimo
izvodaéa radova na lokaciji upravne i dvori5ne zgrade. Radovi se izvode u vrijednosti od
1.343.000,00 eura. Izvodað radova je Griv d.o.o. iz Siska. Struðni nadzor je Trasa Adria.



Projekt je kompliciran. Dvoriína zgrada se u potpunosti uklanja. Upravna zgrada bit óe

prilagodena invalidima. U tom objektu bit óe priruðne öuvaonice, knjiZnica i uredske
prostorije. Konzervatori su postavili uvjete koji su vrlo izazovni, a zavríetak radova se planira
u roku od 6 mjeseci.

V ij eón ica j e izrazila zadovo lj stvo dob i ven im odgovorom.

7. MiSa Majkió Vukõevió uputila je pitanje Goranu Grguraðu. U tijeku je izrada projektne
dokumentacije za dogradnju triju sisaðkih osnovnih Skola. To je OS Viktorovac, OS Sela ¡ OS

,,Braéa Ribar". Sto ¡e obuhvaóeno projektnom dokumentacijom, odnosno Sto óe se

nadograditi? Kada óe sve sisaðke osnovne Skole prijeói na rad u jednoj smjeni?
Goran Grgurað objasnio je da óe radovi biti financiruni iz sredstava Nacionalnog plana
oporavka.
Nastava u jednoj smjeni óe se poðeti odríavati stvaranjem infrastrukturnih uvjeta.
Za sada OS ,,Braóa Ribar" i OS Sela nemaju uvjete za odrùavanje nastave u jednoj smjeni.
U svim ostalim Skolama, kad zavr5i njihova obnova, nastava óe se odrZavati u jednoj smjeni, a
to je OS lvana Kukuljevióa i OS Galdovo. Kako ée biti rastereóene ostale osnovne Skole gdje
se trenutaðno nalaze uðenici, O5;22.lipnja i OS,,Braóa Bobetko" óe vratiti nastavi u jednoj
smjeni.
U projekt ulaziiizgradnja dodatnih dvorana jer kad su uðenici u jednoj smjeni, morate rije5iti
rad u sportskim dvoranama.
Oðekujemo da bi svi projekti mogli biti gotovi Skolske godine 2025.12026.

V ij eón i ca j e izr azila zadovo lj stvo dob ivenim odgovorim a.

8. Lucija Matkovié postavila je pitanje Gordani Karapandùa Prica koje se odnosilo na mlade
obitelji i obitelji ðiji su domovi uniõteni u potresu. Mogu li te obitelji sljedeóe godine
oðekivati dobre vijesti? Koje su aktualnosti u sisaðkoj stanogradnji, a posebice u dru5tveno
poticanoj?

Gordana Karupandía Prica odgovorila je kako se moZe reói da je izgradnja dviju POS-ovih
zgrada u Lonjskoj ulici u Sisku u zavrSnoj fazi. Oðekuje se useljenje 30 mladih obitelji
poðetkom rujna ove godine. Prvi javni poziv bio je objavljen 2020. godine i po njemu nisu
prodani svi stanovi. U prosincu pro5le godine objavljen je novi javni poziv na koji se prijavilo
100 kandidata, te je u tijeku odabir preostalih stanova po tom javnom pozivu. Konaðna lista
reda prvenstva vrijedi dvije godine, a donesena je po isteku, pregledu i dopuni dokumentacije
po drugom javnom pozivu.
Sto se tiöe gradnje dviju zgrada, Grad Sisak osigurao je nekretnine, sufrnancira izgradnju, te
óe platiti sve prikljuðke zgrada na komunalnu infrastrukturu.
U vezi s obnovom nakon potresa, u tijeku su radovi na 4 gradili5ta na kojima se grade zgrade
na nekretninama koje je Grad Sisak prenio u pravo vlasni5tva APN-u. Imamo 3 gradili5ta u
k.o. Novi Sisak, u Ulici Antuna Gustava Mato5a, Ulici Miroslava KrleZe, u Petrinjskoj ulici
dvije zgrade, te u Ulici Frana Kr5inióa dvije zgrade u k.o. Sisak Stari.
Ukupna trZi5na vrijednost nekretnina koje je Grad Sisak prenio APN-u u svrhu izgradnje
zgrada nakon potresa za privremeno stambeno zbrinjavanje je gotovo pola milijuna esra, a
predstoj i procjena jo5 trij u nekretnina.
Grad Sisak éeiza sve ostale zgrade platiti sve prikljuðke na komunalnu infrastrukturu. U k.o
Novi Sisak bit ée izgradene jo5 dvije zgrade u Ulici Tina Ujevióa ijedna zgrada u Ulici
Marina DrLié,a.

4



Dosta ljudi se raspituje na koji naðin i po kojim kriterijima óe se dodjeljivati stanovi u
zgradama izgradenim nakon potresa. Uputili smo upit APN-u, te zaprimili odgovor da o
naðinu i o tome koje óe obitelji bitizbrinute, odluðivat ée nadleZno ministarstvo.

Lucija Matkovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

9. Filip Pjerobon uputio je pitanje Gordani KarapandLa Prica. Projekt ,,Sisak na dlanu'.,
implementacija pametnih i digitalnih rje5enja Grada Siska, uspjeSno prijavljen na natjeé,aj iz
sredstava Fonda za zaítitu okoli5a i energetske uðinkovitosti. Sto moZemo oðekivati
realizacijom tog Projekta vrijednog 130 tisuóa eura?

Gordana Karapandäa Prica objasnila je kako se radi o digitalizaciji javnih usluga. Pro5li

dedan jezaovaj Projekt odobreno sufinanciranje u iznosu od strane Fonda zazaÉtitu okoli5a i
energetsku uðinkovitost. Radi se o multidisciplinarnom Smart City projektu koji óe u prvoj
fazi provedbe omoguóiti kvalitetniju komunikaciju gradana s gradskom upravom, ustanovama
kojima je osnivað Grad Sisak i trgovaðkim dru5tvima u vlasni5tvu Grada Siska. TeZi se

smanjivanju dokumentacije, smanjenju broja odlazaka po uredima radi rje5avanja pojedinih
pitanja pa se time smanjuje potreba za putovanjima, a time ipritisak na javni prijevoz, u
konaõnici i na okoli5. Ovaj Projekt se nastavlja na projekte Grada Siska koji se godinama
odnose na smanjenje potro5nje energije i emisije ugljiðnog dioksida. Provest ée se pilot
projekt za pametni nadzor prometa na najprometnijim raskriZjima, uvodi se aplikacija za
digitalizaciju gradskih usluga ðime óe se pridonijeti ostvarenju strate5kih ciljeva nacionalne
razvojne strategije, a korisnicima aplikacije bit óe omoguóena objedinjena usluga plaé,anja
svih raðuna iz gradskog sustava. Projekt u prvoj fazi vrijedi 130 tisuóa evra, a iz Fonda je
odobreno 40Vo,Stoje oko 52 tisuóe eura.

Vijeónik je izrazio zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

Aktualni sat zavr5en je u l7 sati i 37 minuta.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika s 2l . sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. a) Prijedlog Godi5njeg izvje5taja o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za 2023. godinu
Predlagateljica: Kristina lkié Baniëek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog zakljuðka o usvajanju IzvjeSéa o izvr5enju Programa odrùavanja
komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2023. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

c) Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa gradenja objekata i
uredaja komunalne infrastrukture na podruðju Grada Siska za 2023. godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav
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d) Prijedlog zakljuðka o usvajanju Polugodi5njeg izvje5éa o radu gradonaðelnice za
razdob lje srpanj -prosi nac 2023 . godine
Predlagatelj ica: Kristina lkió B aniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proõelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

e) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja
nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2023. godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela za ùpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

3. a) Prijedlog lzmjena i dopuna Proraðuna Grada Siska za 2024. godinu
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog programa o izmjenama Programa odríavanja komunalne infrastrukture u
Gradu Sisku u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

c) Prijedlog programa o izmjenama Programa gradenja objekata i uredaja komunalne
infrastrukture na podruðju Grada Siska za 2024. godinu
Predlagatelj ica: Kristina tkió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maj a-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

d) Prijedlog programa o izmjenama Programa kori5tenja sredstava od raspolaganja
poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska
2a2024. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
lzvjestitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

e) Prijedlog programa o izmjeni Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za
2024. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
tzvj estitelj ica: Maj a-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

f) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju
Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo
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g) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u
2024. godini
Predlagate lj ica: Kristina lkié B an iðek, gradonaðeln ica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

h) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u

2024. godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Crgurað, proðelnik Upravnog odjela za obruzovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

i) Prijedlog programa o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno dru5tvo,
branitelje i mlade Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

j) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2024.
godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

4. Prijedlog pravilnika o provedbi postupakajednostavne nabave
Predlagate lj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proõelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

5. Prijedlog odluke o prihvaóanju ponude ,,PROMES-CVANCIGER" mesarskog
usluZnog i trgovaðkog obrta, vlasni5tvo Adolfa Cvancigera za kupnju k.ð.br. 672/18 u
k.o. Praðno
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Komisije za prodaju i kupnju poljoprivrednog i
gradevinskog zemlj iSta

lzvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Komisije zaprodaju i kupnju poljoprivrednog i
gradevinskog zemlj i5ta

6. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima na podruðju Grada
Siska
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

7. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o uvjetima i naðinu dríanja kuónih ljubimaca i
naðinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maj a-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav
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8. Prijedlog odluke o dono5enju Akcijskog plana energetski odrZivog razvitka
klimatskim promjenam a za Grud Sisak (SECAP)
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno ureifenje i
za5titu okoliÈa

9. a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole ,,Braóa Bobetko" Sisak
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole B uda5evo-Topolovac-Gu5óe
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole Braóa Ribar
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole 22. lipnja Sisak
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole Galdovo Sisak
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole Ivana Kukuljevióa Sisak
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole lvana Antolðiéa Komarevo
Predlagateljica: Kristina lkió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

8



h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole Sela
Predlagateljica: Kristina lkié Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela zaobrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne
Skole Viktorovac
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

j) Prijedlog odluke o dopuni Odluke o ukidanju RO Centar za pred5kolski odgoj

,Nada Dimió i Milanka Kljaió" i osnivanju Djeðjeg vrtiéa ,,Sisak Stari" i Djeðjeg
vrtióa ,,Sisak Novioo

Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo

Dnevni red usvojenjejednoglasno s l3 glasovaza.

TOðKA 1.

Zapisnik s 2 I . sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 13 glasova za.

TOCKA 2.
a) Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Silvije MuZek, s l2 glasova za, niíta glasova protiv
i I glasom suzdrZanim Bojana Dadasoviéa, donesen je

GODISNJI IZVJESTAJ
o izvr5enju Proraõuna Grada Siska za 2023. godinu

b) Maja Del-Vechio objedinila je uvodno usmeno obrazloíenje po podtoökama b) i c)

Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

ZAKLJUCAK
o usvajanju Izvje5éa o izvr5enju Programa odrZavanja komunalne infrastrukture u

Gradu Sisku u2023. godini

c) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju Izvje5óa o izvrSenju Programa gratlenja objekata i uretlaja komunalne

infrastrukture na podruðju Grada Siska za 2023. godinu

d) Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandía Prica, s 12 glasova za, niÉta
glasova protiv i jednim glasom suzdrZanim Bojana Dadasovióa, donesen je
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ZAKLJUCAK
o usvajanju Polugodi5njeg izvje5éa o radu gradonaõelnice za razdoblje srpanj-prosinac

2023. godine

e) Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gordane Karapand1a Prica, s l2 glasova za, jednim
glasom protiv Bojana Dadasovióa i ni5ta glasova suzdrZanih, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5éa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u

vlasni5tvu Grada Siska 2a2023. godinu

TOCKA 3.
a) Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Silvije MuZek, jednoglasno s 13 glasova za,

donesene su

IZMJENE I DOPTINE PRORACUNA
Grada Siska 2a2024. godinu

b) Maja Del-Vechio objedinilaje uvodno usmeno obrazloZenje po podtdtoðkma b), c),d) i e)

Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjenama Programa odräavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2024.

godini

c) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa grattenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na

podruðju Grada Siska za 2024. godinu

d) S l2 glasova za,niÉta glasova protiv i 1 glasom suzdrZanim Bojana Dadasoviéa, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim

zemlji5tem u vlasni5tvu republike hrvatske na podruðju Grada Siska 2a2024. godinu

e) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2024. godinu

f) Goran Grgurað objedinio je uvodno usmeno obrazloZenje po podtoðkama f), g), h), i) i j).

Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u 2024. godini
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g) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2024. godini

h) S 12 glasova za, niíta glasova protiv i I glasorn suzdrZanim Bojana Dadasovióa, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2024. godini

i) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade

Grada Siska u2024. godini

j) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2024. godini

TOðKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Silvije MuZek, jednoglasno s l3 glasova za, donesen
je

PRAVILNIK
o provedbi postupaka jednostavne nabave

TOCKA 5.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Zorana Sertióa, predsjednika Komisije za prodaju i
kupnju poljoprivrednog i gradevinskog zemlji5ta, jednoglasno s l3 glasova za, donesena je

ODLUKA
o prihvaéanju ponude,'PROMES-CVANCIGER.. mesarskog usluZnog i trgovaõkog

obrta, vlasni5fvo Adolfa Cvancigera za kupnju k.õ.br. 672118 u k.o. Praõno

TOðKA 6.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima na podruðju Grada Siska

TOðKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o izmjenama Odluke o uvjetima i naðinu dräanja kuénih ljubimaca i

naðinu postupanja s napu5tenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama
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TOCKA 8.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Nikoline Bijelió, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenaje

ODLUKA
o dono5enju Akcijskog plana energetski odrãivog razvitka i klimatskim promjena,m zù

Grad Sisak (SECAP)

TOðKA 9.

a) Goran Grguraõ objedinio je uvodno usmeno obrazloåenje po svim podtoðkama.

Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole ,,Braéa Bobetko*

Sisak

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Buda5evo-

Topolovac-Gu5óe

c) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Braóa Ribar

d) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole 22. lipnja Sisak

e) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Galdovo Sisak

f) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Ivana Kukuljevióa

Sisak

g) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Ivana Antolðiéa

Komarevo
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h) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Sela

i) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Osnovne Skole Viktorovac

j) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLT'KA
o dopuni Odluke o ukidanju RO Centar za pred5kolski odgoj ,,Nada Dimié i Milanka

Kljaió" i osnivanju Djeðjeg vrtióa ,,Sisak Stari" i Djeõjeg vrtióa o,Sisak Novi"

22. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u l8 sati i 20 minuta.

ZAPISNIðAR PROCELNICA PREDSJEDNIK

Silvio ak Gordana KarapandZa Prica Bojan Dadasovió
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